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Ērgļu novada attīstības programmas 2013-2019 uzraudzības ziņojums 
 

Uzraudzības ziņojums tiek sagatavots ar mērķi:  

1. Nodrošināt attīstības programmā izvirzīto mērķu sasniegšanu, identificējot 

pārmaiņas pašvaldībā kopumā un pa jomām. 

2. Sekmēt kvalitatīvu, efektīvu un caurspīdīgu attīstības programmas ieviešanu un 

uzraudzību, nodrošinot ar informāciju par attīstības plānošanas dokumenta 

īstenošanas sasniegumiem – sabiedrību, politiķus un citas ieinteresētās puses. 

3. Pamatot attīstības programmas aktualizācijas nepieciešamību. 

 

Uzraudzības ziņojums tiek sagatavots par laika periodu no 01.01.2017. līdz 31.12.2017. 

Uzraudzības ziņojuma sagatavošanā iesaistījās attīstības programmas uzraudzības darba 

grupa. Nepieciešamo informāciju sniedza pašvaldības speciālisti. 

 

Pašvaldības speciālistu sniegtā informācija un ierosinājumi rīcības un investīciju 

plāna aktualizēšanai: 

 

Zinta Saulīte, Braku muzeja vadītāja: 

2017. gadā ir īstenots projekts "Braku rijas atjaunošana" - kopējais finansējums 56087,42 

eiro. ES finansējums jeb publiskais finansējums ir 38 550,40 eiro, pašvaldības 

līdzfinansējums - 17 537,02 eiro. 

2017. gadā plānotā zirgu staļļa niedru jumta nomaiņa nav veikta, jo Valsts kultūras 

pieminekļu aizsardzības inspekcijas finansējums šogad bija ļoti mazs. Tāpēc šī projekta 

realizācija jāpārceļ uz 2018. gadu. Kopējās izmaksas 11 745,39 eiro. Projekts tiks īstenots, 

ja būs piešķirts Valsts kultūras pieminekļu aizsardzības inspekcijas finansējums. Tas varētu 

būt 10 000 eiro, pārējo vajadzēs ieguldīt pašvaldībai. 

2018. gadā tiks uzsākta Braku muzeja administrācijas un krājuma glabātuves ēkas 

celtniecība vai arī būvniecības dokumentu sakārtošana, projekta izstrāde, utt. Kopējais 

finansējums varētu būt 100 000 eiro, šobrīd no ārpuses līdzekļu piesaiste ir neskaidra, 

iespējams, būs jāņem aizņēmums. 

Turpmākajos gados atkarībā no finansējuma saņemšanas iespējām paredzēti sekojoši 

projekti: 

- drēbju klēts niedru jumta atjaunošana, plānotais finansējums – 5 000 eiro,  

- sīklopu kūts niedru jumta atjaunošana, plānotais finansējums 9 000 eiro,  

- lielās kūts atjaunošana, plānotais finansējums 20 000 eiro.  

 

Ieva Vilnīte, Brāļu Jurjānu memoriālā muzeja "Meņģeļi" vadītāja:  

2017. gadā realizēts LEADER projekts "Skaņu efektu un informatīvo plākšņu, stendu 

ierīkošana Brāļu Jurjānu muzejā "Meņģeļi". Projekta kopējās izmaksas 7340,17 eiro, t.sk. 

publiskais finansējums 5872,14 eiro, pašvaldības - 1468,03 eiro. 

2018. un 2019. gadā paredzēts labiekārtot muzeja teritoriju, atjaunot muzeja ēku jumtus un 

telpas. Kopējās izmaksas: 40 000 eiro. 

Rezultāti: 

1) radīta pievilcīga vide muzeja apmeklētājiem,  

2) droša vide muzeja krājumam,  

3)iegūta jauna telpa radošajām darbnīcām un pasākumiem.  



Inese Šaudiņa, Ērgļu vidusskolas direktore: 

2017. gadā aktivitātē “Ērgļu vidusskolas materiāli tehniskās bāzes pilnveide” par 

pašvaldības līdzekļiem ir ierīkota videonovērošanas sistēma, iegādāti 2 datori un 2 printeri 

2500 eiro vērtībā, t.sk. SEB bankas ziedojums - 10 darba stacijas. Veikta telpu aprīkojuma 

pilnveide – iegādāti mantu skapīši skolēniem, žalūzijas, izlietojot 3500 eiro. 

Aktivitātē “Sākumskolas un vidusskolas ēku apvienošana izglītības pakalpojumu 

nodrošināšanai zem viena jumta” izdarītais - izstrādāts skiču projekts sākumskolas telpu 

piebūvei un būvniecības koptāme, apzinātas vajadzības un gūts priekšstats par iespējamo 

darbu un finansējuma apjomu. Nolemts neuzsākt jaunas ēkas celtniecību, bet efektīvi 

izmantot ēku Oškalna ielā 6. 

2018. gadā nepieciešams nodrošināt informācijas tehnoloģijas un mācību materiālus 

mācību procesam (datori, elektroniskais zvans, video kameras) 9000 eiro apmērā, 

pilnveidot kabinetu un koplietošanas telpu aprīkojumu (sākumskolas mēbeles, ēdināšanas 

telpas iekārtas un aprīkojums) 40 000 eiro apmērā. 
 

Aktivitātē “Ērgļu vidusskolas infrastruktūras pilnveide” veikts 1. stāva vestibila un sporta 

zāles jumta remonts - grīdas segums, apgaismojums, klašu durvis, ugunsdrošās durvis, 

sienas, griesti vestibilā un fasāde un jumts sporta zālē Oškalna ielā 6 par summu 44000 eiro 

(pašvaldības līdzekļi 
 

Aktivitātē “Sākumskolas un vidusskolas ēku apvienošana izglītības pakalpojumu 

nodrošināšanai zem viena jumta” izdarītais - izstrādāts skiču projekts sākumskolas telpu 

piebūvei un būvniecības koptāme, apzinātas vajadzības un gūts priekšstats par iespējamo 

darbu un finansējuma apjomu, izlietojot 5000 eiro. Nolemts neuzsākt jaunas ēkas 

celtniecību, bet efektīvi izmantot ēku Oškalna ielā 6. 

2018. gadā jāveic telpu pārveidošanas projektēšana Oškalna ielā 6, paredzot 10000 eiro. 

2018.-2019. gadā jāveic telpu remonts, pārveidojot telpas sākumskolas vajadzībām – 

tualešu pārbūve, ieeju izbūve, durvju bloku nomaiņa, vienas klases remonts, virsdrēbju 

novietošanas vietu un ēdināšanas vietas izveide, sporta zāles vestibila un balkona pārveide, 

ieplānojot 47500 eiro. 

2018. gadā veicama teritorijas labiekārtošanas projekta izstrāde, paredzot 10000 eiro un 

teritorijas labiekārtošana par 74000 eiro. 

 

Andris Dombrovskis, Sausnējas pamatskolas direktors: 

2017. gadā uzlabots skolas iekštelpu stāvoklis, kā arī izglītojamo drošības un higiēnas 

prasības - vasarā veikts telpu kosmētiskais remonts – 1500 eiro. Veikts tualešu remonts - 

sakārtota (renovēta) ūdens apgāde, nomainītas novecojušās tualešu kabīņu šķērssienas, 

durvis, veikta nesošās sienas flīzēšana - 2000 eiro.Virtuvē sienas noklātas ar flīzēm, veikts 

kosmētiskais remonts - 1400 eiro. 

2018.gadā plānotie darbi: 

telpu kosmētiskais remonts – 2500 eiro, 

bērnudārza rotaļu laukuma iekārtošana – 3500 eiro, 

materiāli tehniskās bāzes pilnveidošana – 4000 eiro. 

 

Iveta Pedele, mākslas un mūzikas skolas direktore: 

2017. gadā atjaunots apgaismojums ĒMMS mūzikas un mākslas nodaļā – 1690 eiro. 

Iegādāts inventārs skolas darbības pilnveidošanai – 6726 eiro (inventāra iegāde 

turpināsies).  

2018. gadā jāveic skursteņa (apmetuma) remonts mākslas nodaļas telpās. 

Turpmāk nav aktuāli izbūvēt bēniņu stāvu, paplašinot skolas telpas, jo samazinās audzēkņu 

skaits. Papildus telpas mūzikas nodaļai tiks iegūtas, kad sākumskola pārcelsies uz 



vidusskolu - tad mūzikas nodaļa pēc skaņas izolācijas ierīkošanas varēs pārcelties uz trim 

sākumskolas telpām.  

 

Reinis Braķis, pašvaldības ceļu uzturēšanas dienesta vadītājs: 

2017.gadā, lai īstenotu projektu “Pašvaldības grants ceļu pārbūve pasākumā 

“Pamatpakalpojumi un ciematu atjaunošana lauku apvidos” saskaņā ar domes apstiprinātu 

ceļu sarakstu prioritārā secībā”, ceļam Oškalna iela - 0,5 (0,9-1,4) km un Grīvas – Vārpas 

5,1 (0,0-5,1) km, tika veikta topogrāfiskā plāna izgatavošana 3460,60 eiro un būvprojekta 

izstrāde 17922,52 eiro, par kopsummu 21383,12 eiro. 

Lai īstenotu projektu “Ielu un ietvju remonts un asfaltēšana Ērgļu ciemā”, tika noasfaltēta 

Mazā iela par 30012,84 eiro, Krasta iela par 22672,98 eiro, Ogres iela par 9945,84 eiro, 

Parka iela 1,3 - 1,365 km par 7127,93 eiro, kopā - 69759,59 eiro.  

Lai īstenotu projektu “Gājēju tilta pār Ogres upi atjaunošana”, tika pabeigta gājēju tilta pār 

Ogres upi atjaunošana par 71659,24 eiro.  

Lai īstenotu projektu “Pašvaldībai piederošo teritoriju labiekārtošana” un iemūžinātu 

latviešu rakstnieka Rūdolfa Blaumaņa piemiņu, pie ēkas Parka ielā 5, Ērgļos, kurā viņš ir 

dzimis, tika izbūvēts bruģēts laukums ar R.Blaumaņa bisti par kopējo summu 3934,01 eiro. 
 

2018.-2019. gadā projektā “Pašvaldībai piederošo teritoriju labiekārtošana” paredzēts  

- atjaunot Slimnīcas parka gājēju celiņu – 20000 eiro, 

- labiekārtot stāvlaukumu pie Sauleskalna kapiem - 15000 eiro, 

- uzlabot segumu bērnu rotaļu laukumos Slimnīcas parkā un skvērā pie Blaumaņa ielas,  

  uzstādīt jaunas iekārtas - 15000 eiro, 

- atjaunot zaļo zonu Rīgas un Parka ielas krustojumā, labiekārtot puķu dobes Piebalgas un 

Lauksaimniecības ielas krustojumā, labiekārtot zaļo zonu teritorijas Sauleskalna kapos, 

Rīgas ielā 10, estrādē, Zaļā ielā, izvietot dekoratīvo puķu podus Rīgas ielā - 4500 eiro.   
 

Lai īstenotu pasākumu “Publisko peldvietu ierīkošana”, 2017.gadā tika izpētīta iespēja 

izbūvēt publisko peldvietu pašvaldības īpašumā, zemes gabalā ar kadastra Nr. 

70540110062. Izpētes laikā Ērgļu novada pašvaldības speciālists sadarbībā ar citām 

personām noteica ezera grunti, aprēķināja nepieciešamos izmērus peldvietas ierīkošanai. 

Balstoties uz iegūtajiem aprēķiniem sadarbībā ar būvnieku, kam ir bijusi liela pieredze ar 

līdzīgiem objektiem, tika aprēķināta aptuvena cena pludmales ierīkošanai, kas sastāda 

63000 eiro - dūņu smelšana, peldvietas peldēšanās zonas ierīkošana, pludmales sauszemes 

zonas ierīkošana, ceļa izbūve līdz peldvietai, celmu raušana un utilizācija. Cenā nav 

iekļauti soli, galdi, ģērbtuves, tualete, velosipēdu novietne. 
 

2018.gadā projekta “Velosipēdu novietņu izveide” īstenošanai paredzēts izveidot 

velosipēdu novietni Rīgas ielā 10 - 500 eiro. 

 

2018.gadā projekta “Pašvaldības grants ceļu pārbūve pasākumā “Pamatpakalpojumi un 

ciematu atjaunošana lauku apvidos” saskaņā ar domes apstiprinātu ceļu sarakstu prioritārā 

secībā” īstenošanai paredzēts veikt grants ceļu pārbūvi ceļam Oškalna iela - 0,5 (0,9-1,4) 

km un Grīvas – Vārpas 5,1 (0,0-5,1) km - 400000 eiro, t.sk. 90% publiskais un 10% 

pašvaldības finansējums. Tā kā ceļu projektēšanas un būvniecības izmaksas pēdējā gada 

laikā stipri pieaugušas, finansējums nesanāks pārējiem sarakstā iekļautajiem ceļiem. Tāpēc 

jāplāno to remonts (nevis pārbūve) par ceļu fonda vai pašvaldības līdzekļiem. 

2018-2019. gadā paredzēta sabiedrisko tualešu izvietošana uz Ērgļu pašvaldībai 

piederošajām zemēm - 10000 eiro. 

2018 – 2019 gadā grants ceļu atsevišķu ceļa posmu remonts par kopējo summu 30000 eiro:  

Ērgļu pagasta ceļi: Zarini - Aizpurvi - Veģeri – Ērgļi 6,0 km 

Liepupes - Jaunzemi – Veseri 4,84 km 

Katrīnas skola – Baltklāvi 1,40 km 



Katrīna - Danderi – Vāķēni 5,25 km 

Bērzlīči – Lempēni 1,20 km   

Ērgļi – Ziedugravas 0,80 km  

Jumurdas pagasta ceļi: Cirsti - Viesakas – Pūpoli 8,51 km 

Sausnējas pagasta ceļi: Ziediņi – Panķēni 4,7 km 

 Sidrabiņi – Bārkaiži 2,8 km 

 Sidrabiņi – Niedrēni 1,6 km 

 Ģibuļi – Ozolkalns 1,9 km 

 Sausnēja – Īvāni 3,0 km 

 

Jumurdas pagasta Nākotnes ielas remonts, grants seguma atjaunošana, grāvju rakšana, 

caurteku ierakšana - 5000 eiro. 

Kvalitatīva ielu un ietvju seguma izveidošana Ērgļu ciemā - 150000 eiro. 

 

Līga Šmite, pirmskolas izglītības iestādes “Pienenīte” vadītāja:  

2017. gadā ir pilnveidota metodiskā bāze - iegādātas attīstošās rotaļlietas grupās un 

papildināts metodiskais kabinets ar mācību līdzekļiem, grāmatām, smilšu galdu un 

molbertu - 3000 eiro.  

Sekmēta bērnu fiziskā drošība un telpu atbilstība prasībām - 4000 eiro. 

2018.gadā turpināt pilnveidot vidi bērna drošai un veselīgai dzīvesveida iemaņu un fizisko 

spēju attīstībai, kustību apguvei, pašapziņas veidošanai - 3 rotaļlaukumu izveide 30 000 

EUR. Meliorācijas sistēmas atjaunošana vai jaunas sistēmas izveide – 5000 eiro. Virtuves 

un pagraba pārbūve – 46 000 eiro. 

Materiālas bāzes pilnveidošanai ieplānot 5000 eiro. 

2019.gadā prioritāte ir uzlabot ēkas energoefektivitāti, sporta laukuma izveide. 

No investīciju plāna izņemt peldbaseina ierīkošanu. 

 

Agita Opincāne, Jumurdas pagasta pārvaldes vadītāja:  

2017. gadā sadaļā SM 2: “Infrastruktūra un vide”, aktivitāte Nr.34 – “Labiekārtot novada 

kapličas”- veikts Vējavas kapličas remonts, pašvaldības finansējums 6489 eiro, ziedojumi 

4965 eiro  

Nav turpināta īstenot sadaļā SM1: “Pakalpojumi. Sadarbība. Attīstība” ieplānotā aktivitāte 

Nr.18 - “Jumurdas saieta ēkas apkārtnes labiekārtošana”, jo vēl nav līdz galam izstrādāta un 

ar iedzīvotājiem apspriesta labiekārtošanas koncepcija. Tas jāizdara 2018.-2019. gadā. 

Nav īstenota sadaļā SM2: “Infrastruktūra un vide” ieplānotā aktivitāte Nr.33 – “Pašvaldības 

dzīvojamā fonda sakārtošana”. Jāpaveic 2018.-2019. gadā. 

2018. gadā, pamatojoties uz rīcības plānā paredzēto rīcību Nr.3 “Ūdensapgādes un 

notekūdeņu sistēmu attīstība, kā prioritāti nosakot uzņēmējdarbības veicināšanai nozīmīgās 

teritorijas”, ieplānot pasākumu “Ūdensapgādes un notekūdeņu sistēmu pilnveide un 

attīstība atbilstoši iedzīvotāju un vides kvalitātes prasībām Jumurdas pagastā - urbumi 

“Gaitas” un “Darbnīcas”. Nepieciešamais finansējums 12 000 eiro. 

 

Elita Ūdre, Sausnējas pagasta pārvaldes vadītāja: 

2017.gadā pasākumā “Sausnējas bibliotēkas telpu rekonstrukcija” veikts bibliotēkas telpu 

kosmētiskais remonts pašu spēkiem ar nelieliem pašvaldības līdzekļiem, bet aktuāla paliek 

kāpņu uz otro stāvu un durvju nomaiņa, kā arī otrā stāva siltināšana un telpu remonts.  

2018.-2019. gadā paliek aktuāls pasākums “Kapliču labiekārtošana”.  Runakalna kapličai 

nepieciešams liels remonts, bet ņemot vērā to, ka tā tiek maz izmantota, tad ieguldījums 

varētu būt mazāks, bet vairāk līdzekļi būtu jāiegulda Sausnējas un Liepkalnes kapliču 

remontā - nepieciešama durvju nomaiņa, notekūdeņu sakārtošana, ieejas kāpņu un grīdas 

remonts, elektriskās strāvas pievadīšana. 



Pasākumā “Tilta uz pašvaldības ceļa Sausnēja - Īvāni atjaunošana” par atbildīgo būtu jāliek 

ceļu uzturēšanas dienesta vadītājs. Reinis Braķis ar Ivaru Tirzmali, sertificētu būvdarbu 

vadītāju, ir apskatījuši tiltu un secināja, ka nepieciešama:  

1) tilta armatūras attīrīšana un aizsargkārtas atjaunošana; 

2) nogāzes nostiprināšana ar laukakmeņiem betonā; 

3) grants seguma atjaunošana tilta galos. 

Tas varētu izmaksāt ap 7500 eiro, to varētu paveikt ar ceļu fonda līdzekļiem. 

Vēl liela problēma ir Sausnējas muzeja apsildīšana. Problēma ir ar skursteņiem.  

 

Rudīte Zeiferte, ģimenes atbalsta centra “Zīļuks” vadītāja:  

2017. gadā tika uzlaboti bērnu uzturēšanās un personāla darba apstākļi par 8955 eiro. Esam 

iesaistījušies Vidzemes plānošanas reģiona projektā, kurā paredzēts ieguldīt līdzekļus bērnu 

uzturēšanās un personāla darba apstākļu uzlabošanā, ķā arī ēkas siltināšanā. 

 

Aina Braķe, pašvaldības SIA “Ergļu slimnīca” valdes locekle: 

2017.gadā ieplānotā 8 funkcionālo slimnieku gultu iegāde vairs nav aktuāla, jo ir sniegta 

humānā palīdzība.  

2018.gadā nepieciešams iegādāties sanitāri higiēniskajām prasībām atbilstošus apmeklētāju 

krēslus, kases aparātu u.c. inventāru – 1000 eiro. 

 

Sandra Avotiņa, kultūras darba organizatore:  

2017.gadā īstenots Leader projekts “Ērgļu estrādes labiekārtošana”: 

- tehniskā projekta izstrāde 470 eiro, 

- koka solu izgatavošana 6450 eiro, 

- estrādes labiekārtošana (meliorācija) 4387,02 eiro. 

Vēl ir fundamentāli ieguldījumi saieta namam: 

- šķūņa nojaukšana 2163,23 eiro, 

- saieta nama tradīciju zāles grīdas atjaunošana 1709,15 eiro, 

- saieta nama terases remonts 5989,50 eiro 
 

2018.-2019. gadā paliek aktuāli pasākumi: “Ērgļu saieta nama fasādes atjaunošana un 

energoefektivitātes paaugstināšana” 150 000 eiro; “Ērgļu saieta nama ūdensapgādes 

sistēmas remonts”, palielinot izmaksas uz 15 000 eiro; “Ērgļu saieta nama materiāli 

tehniskās bāzes pilnveidošana”, palielinot izmaksas uz 15 000 eiro. 

Jāieplāno jauns pasākums “Ērgļu brīvdabas estrādes asfalta seguma atjaunošana un 

apkārtnes labiekārtošana” - 20 000 eiro. 

 

Guntars Velcis, Ērgļu novada pašvaldības domes priekšsēdētājs: 

2017.gadā pašvaldības darbinieki un iestāžu speciālisti ir piedalījušies semināros, 

kvalifikācijas celšanas un apmācību kursos, kurus organizējušas citas reģiona vai valsts 

nozīmes iestādes (ministrijas, institūcijas), t.sk. arī par ESF līdzekļiem. Ir noticis 

pašvaldības darbinieku pieredzes apmaiņas brauciens pa Vidzemi, pašvaldības darbinieki 

un iestāžu speciālisti piedalās attiecīgās nozares darbiniekiem paredzētajos pieredzes 

apmaiņas braucienos, t.sk. arī par ESF līdzekļiem.   

Ierosinu par atbildīgo projektā “Ērgļu viduslaiku pilsdrupu konservācijas un 

labiekārtošanas darbi” būtu jāraksta Aina Braķe, pašvaldības SIA “Ergļu slimnīca” valdes 

locekle, jo zeme, uz kuras atrodas pilsdrupas ir SIA “Ergļu slimnīca” īpašums.  

 

Ilze Daugiallo, iepirkuma un informācijas speciāliste, 

2017.gadā rīcības “Tūrisma pakalpojumu attīstība novadā” ietvaros notika tūrisma 

pakalpojumu sniedzēju tikšanās, patstāvīga informācijas apmaiņa. 



Rīcības “Dalība tūrisma izstādēs, konferencēs, popularizējot novada tūrisma 

pakalpojumus” aktivitātes - informatīvā bukleta informācijas atjaunošana, izplatīšana 

informatīvajos stendos, tūrisma objektos, “Balttour 2017” izstādē, informatīvā materiāla 

izvietošana uz Akmeņupīti un Velna klēpi, informatīvā stenda atjaunošana pie Blaumaņa 

kapiem. 

Rīcības “Ērgļu novada mājaslapas pilnveidošana novada tūrisma mārketinga vajadzībām” 

aktivitātes - pastāvīga informācijas atjaunošana un papildināšana, datu bāzes uzturēšana.. 

Nav uzsākta investīciju plānā iekļautā pasākuma “Ērgļu novada popularizēšanas produkta 

izstrāde” īstenošana. 

Pasākuma “Jaunu tūrisma pakalpojumu un maršrutu izveide, gidu apmācība” īstenošanā 

sākta maršruta informācijas apkopošana velomaršrutam, notiek situācijas apzināšana par 

velomaršruta “Tour de LatEst” informāciju un zīmju saglabātību.  

 

Māra Briede, sociālā dienesta vadītāja: 

Pasākuma “Dienas centra izveide” īstenošana nav uzsākta, jo šobrīd nav atrastas 

piemērotas telpas.  

 

Deputātu grupa – Inga Bite, Andris Spaile, Māris Olte, Jānis Rešņa: 

Ieteica ielikt rīcības un investīciju plānā pasākumus, kuri bija no plāna izņemti 2017. gadā: 

1. Tūrisma attīstības plāna izstrāde novadam. 

2. Tirgus vietas ierīkošana – 5000 eiro. 

3. Tūrisma informācijas centra izveide kopā ar uzņēmējiem ārpus novada pašvaldības 

domes ēkas 

Izteica priekšlikumus papildināt par plāna izpildi atbildīgo personu sarakstu. 

Izteica komentārus un priekšlikumus plāna atsevišķu punktu formulējumam. 

 

2018.gada 3.janvārī notika uzraudzības grupas sanāksme, kurā tika izvērtēta speciālistu 

iesniegtā informācija un ierosinājumi. Uzraudzības grupa nolēma veikt rīcības un 

investīciju plāna aktualizāciju, saglabājot tajā nerealizētos projektus un iekļaujot jaunas 

aktivitātes, izņemot no plāna aktualitāti zaudējušos projektus, precizējot par pasākumu 

izpildi atbildīgās personas. Pielikumā uzraudzības grupas protokols.  

 

 

 

Attīstības programmas uzraudzības grupas vadītāja (personiskais paraksts)  E.Cera 


